
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 
z 2. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 11. 3. 2020 

 od 18:00 do 18:45 hodin v kabinách sportovního areálu 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, ing. Libor Kunte, ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, 
ing. Petr Hodboď, Karel Hladík, Jaroslav Flieger, ing. Jakub Nerad 
 
Omluveni: 0 
Neomluveni: 0 
Předsedající konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 8 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Karla Hladíka a pana Jiřího Komárka. 
 
 
02 – Schválení doplněného programu 2. veřejného zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 2. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 
Markvartice  
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení doplněného programu 2. zasedání ZO Markvartice 
3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
4) Rozpočtové opatření č. 1/2020 
5) Schválení podání žádosti o dotaci z MF na opravu šaten ZŠ Markvartice II. stupeň 
6) Schválení administrace při realizaci akce opravy šaten ZŠ Markvartice II. stupeň a pověření starosty 
k podpisu smlouvy 
7) Schválení investičního záměru a spolufinancování akce z rozpočtu obce „Oprava šaten ZŠ 
Markvartice II. stupeň“ 
8) Schválení zhotovitele opravy střechy MŠ Markvartice a pověření starosty k podpisu smlouvy 
9) Schválení členské přihlášky do Sdružení místních samospráv ČR 
10) Schválení dodatku č. 5 smlouvy 1955 a AVE 
11) Schválení řádu veřejného pohřebiště 
12) Schválení pronájmu pozemku p. č. 381/1 
13) Schválení prodeje části pozemku p. č. 381/8 
14) Diskuze 
15) Závěr 
 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 



Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010 
 

          03 - Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 
Byla podána žádost o dotaci na opravu komunikace ke kostelu 
Budeme podávat žádost o dotaci na opravu šaten ZŠ II. stupeň 
Do konce března bude hotová projektová dokumentace vč. rozpočtu na úpravu prostranství  
kolem Obecního domu, dešťová a splašková kanalizace 
 
04 – Rozpočtové opatření č. 1/2020 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2020, které je přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

05 – Schválení podání žádosti o dotaci z MF na opravu šaten ZŠ Markvartice II. stupeň 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z MF na opravu šaten ZŠ Markvartice II. stupeň. 
Dotace ve výši 90 % 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

06 – Schválení administrace při realizaci akce opravy šaten ZŠ Markvartice II. stupeň a 
pověření starosty k podpisu smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje administraci akce „Oprava šaten ZŠ Markvartice II. stupeň“ a pověřuje 
starostu obce k podpisu smlouvy. 
Bc. Alena Bílková, Kamenická 504/30, 405 02  Děčín, IČ 62782771 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 2 se zdrželi (ing. Hodboď, ing. Nerad) 
 
07 - Schválení investičního záměru a spolufinancování akce z rozpočtu obce 
„Oprava šaten ZŠ Markvartice II. stupeň“  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje investiční záměr a spolufinancování akce z rozpočtu obce „Oprava 
šaten ZŠ Markvartice II. stupeň“. 
Rozpočet 697.859,58 Kč + DPH 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
08 - Schválení zhotovitele opravy střechy MŠ Markvartice a pověření starosty 
k podpisu smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele opravy střechy MŠ Markvartice a pověření starosty  
k podpisu smlouvy.  
Dle nabídek navrhuje jako zhotovitele pana Petra Pomíchala st. za cenu 229.861,90 Kč 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
 



09 - Schválení členské přihlášky do Sdružení místních samospráv ČR 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje přistoupení obce Markvartice do Sdružení místních samospráv ČR  
na základě § 46 a § 84 odst. 2 písm. e zákona o obcích č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů  
a čl. 3 Stanov Sdružení místních samospráv ČR a ukládá starostovi obce vyplnění příslušné přihlášky 
a její zaslání spolu s tímto usnesením na adresu sídla Sdružení místních samospráv ČR, a to ve lhůtě 
jednoho týdne od jednání zastupitelstva obce.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
10 - Schválení dodatku č. 5 smlouvy 1955 s AVE 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 5 smlouvy 1955 s AVE. 
Navýšení o inflaci. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
11 - Schválení řádu veřejného pohřebiště 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje řád veřejného pohřebiště. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
12 - Schválení pronájmu pozemku p. č. 381/1 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemku p. č. 381/1 panu Romanu Řehákovi, Kamenická 
Nová Víska za cenu 0,20 Kč/m2/rok. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
13 - Schválení prodeje části pozemku p. č. 381/8 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku p. č. 381/8 dle GP č. 786-35/2020. 
Cena 150,- Kč/m2 + návrh na vklad + GP 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
 
 
DISKUZE 
 
p. Hodboď – prosím o upřesnění, kolik platíme za odvoz odpadu teď a kolik doplácí obec… 
p. starosta – aktuální cena je 743,- Kč bez DPH (což je 150,- Kč)… teď doplácí obec na občana 300,- Kč 
p. Hodboď – jen jsem chtěl, aby si to lidé uvědomili… že to vlastně obec z jedné třetiny financuje 

obec 
p. Bartoň – chtěl jsem se zeptat jestli o tom víte a už vám to říkal o těch semaforech co nainstaloval 
                     pan Habelt, jsou otočený, takže mi to svítí do oken, plus tam je pět kamer, což je omezo- 
                     vání svobody…Víte o tom a nic se neděje, měli byste dát hlavy dohromady a takovýho 
                     člověka potrestat… 
p. Kunte – byli jsme se tam podívat s Jardou a semafory byly otočený a bylo mi řečeno od pana 
                   Habelta, že je to k vyřešení nějakého dopravního problému 
p. Bartoň – ale to nikoho nezajímá, je to jenom jeho tvrzení…už to zase svítí, koukejte s tím něco 

dělat 



p. Kunte – to já nevím, že to zase svítí, je to pro mě nová informace, ty kamery se řeší, máme napsaný  
                   dopis paní, která se zabývá GDPR, což znamená ochrana osobních dat, samozřejmě je to      
                       nesmí to tam být… 
p. starosta – víme to, vyřešíme to…až dostaneme vyjádření od člověka, který se zabývá GDPR, 
                       vyzveme dopisem pana Habelta k odstranění… já to chci mít potvrzený od člověka, 
                       kterým se tím zabývá, abychom měli nějaký podklad 
p. Hodboď – byl jsem se tam podívat, vypadá to hrozně, myslím si, že to otravuje hlavně vás, je to 
                       katastrofa, co si dnes lidé mohou dovolit, je to nesmysl a nikdo by to neměl respektovat, 
                       to není obecní semafor 
p. Nerad – já si myslím, že je to u veřejná komunikace, že kdyby na místo přijela Policie, tak by to  
                   měla řešit, minimálně by měla nějak zakročit, protože si nemůžete dát k cestě nic, co je  
                   podobný dopravnímu značení, je to veřejná komunikace, měli by něco sepsat a poslat to 
                   na přestupkovou komisi, myslím si, že obec nemá pravomoc s tím něco dělat, ty kamery je               
                   druhá věc, ale Policie by to měla řešit… 
p. Bartoň – on si vlastně sleduje celou ulici, pejskaře, kolaře, lidi tam choděj na procházku… 
                     neřeknu, kdyby to měl otočený k sobě na pozemek… 
p. Zach – až budete mít zbytek nějakýho asfaltu, jestli by šlo vyspravit cestu od MŠ směrem k Váňům, 
                 je to tam samá díra 
p. starosta – byl jsem tam, zasloužilo by si to tam udělat celé nové od hlavní až na křižovatku ke 
                       Křepelkový, včetně nájezdu k Miščíkům a k Polákům, zkusíme na to udělat rozpočet, 
                       abychom věděli jak je to tam cenově…zasloužilo by si to udělat nové i před hasičárnou, 
                       musíme postupně…už jsme to tam lepili zhruba před čtyřmi lety a je to nanic 
p. Hodboď – jak jsou daleko s internetem… 
p. starosta – už jsou u Kopeckých a budou pokračovat dál… 
p. Vorlíček – už ses byl podívat na ty stromy? 
p. starosta – nebyl…, jinak směrem na Veselíčko je to už skoro celé vykácené, kromě těch stromů po 
                       levé straně, za tou otočkou k Novákový, tam to ještě uděláme, jinak tam chyběj ještě 
                       dva tři stromy po pravé straně nad tím sjezdem k vodojemu a mělo by to tady být 

všechno, 
                       v pátek ještě když tady Jirka vytrhá kořeny těch smrků co se pokáceli v parku a chlapi  
                       ořežou ten keř 
 
                                    
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a ještě zmínil téma Koronavirus. Obec  
zrušila některé akce, např. MDŽ, setkání občanů v Habarticích, veřejné bruslení….Jinak je zavřená ZŠ 
a uvažujeme o zavření MŠ. Musíme se řídit všemi nařízeními vlády a budeme se modlit, aby se nás to 
nedotklo, buďte prosím na sebe opatrní a dodržujte veškerá nařízení.  
 

 
    
 

                                                                                                                                                                                                                    
Ověřovatelé zápisu                                                               Karel Hladík, 

        
                                                                                     Jiří Komárek,  

 
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 
 



V Markvarticích dne 16. 3. 2020 
 
 
 


